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OBČINA TREBNJE 
OBČINSKI SVET 
 

www.trebnje.si 

E: obcina.trebnje@trebnje.si 

Goliev trg 5, 8210 TREBNJE 

T: 07 348 11 00 

            

 

Številka: 900-14/2023-5 

Datum: 28. december 2023 
         OSNUTEK 

 

ZAPISNIK 

10. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje,  

ki je bila v sredo, 20. decembra 2023, ob 16.30 v veliki sejni sobi Občine Trebnje 

 

Prisotni člani: Avguštinčič Jože, Gorenc Andreja, Jakopin Vanja (prišla ob 16.33), mag. 

Kaplan Gregor, Kastelic Milan, Kepa Franci (prišel ob 16.32), Lobe Leon, 

Longar Branko (prišel ob 16.35), Moder Ana, Ostanek Franci, Ovnik Blaž, 

Pavlin Blaž, Pavlin Blaž, Praznik Franc Brane, Prosenik Marija, Sever 

Miha, Smuk Špela, Šalehar Marko, Verbič Dean, Zupančič Andreja  

  

Odsotni člani: Breznik Matej, Kastelic Dejan – oba opravičeno  

  

Ostali prisotni: • Mateja Povhe, županja 
• predstavniki Občinske uprave: mag. Janez Zakrajšek, direktor 

Občinske uprave, Gorazd Koračin, vodja Oddelka za splošne zadeve, 
Majda Šalehar, vodja Oddelka za družbene in gospodarske 
dejavnosti, Damjana Ribič, vodja Oddelka za razvojne projekte in 
investicije in po pooblastilu vodja Referata za proračun, Danica 
Grandovec, višja svetovalka v Kabinetu županje, Vanda Zadnik, 
pravnica (odšla ob 17.40) in Andreja Perc, referentka  

• Rudi Javornik, kandidat za ravnatelja Glasbene šole Trebnje (odšel ob 
16.56) 

• Aljoša Umek, vodja projektov s področja energetskega planiranja, 
Envirodual d.o.o. (prišel ob 17.52, odšel ob 18.23)  

• Rok Nose, Dolenjski list 
• snemalec, Vaš kanal (prišel ob 16.47) 

 

Sklic seje je bil posredovan v roku, kot ga določa Poslovnik Občinskega sveta Občine Trebnje, 

gradiva so bila objavljena na spletni strani.   

 

Ob 16.30 je županja Mateja Povhe začela z 10. redno sejo in ugotovila sklepčnost, saj je bilo 

na seji prisotnih 16 članov Občinskega sveta.  

 

Člane Občinskega sveta je pozvala k podaji morebitnih predlogov za umik točk s predlaganega 

dnevnega reda oziroma za dopolnitev predlaganega dnevnega reda.  

http://www.trebnje.si/
mailto:obcina.trebnje@trebnje.si
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Predlogov za umik točk s predlaganega dnevnega reda ali uvrstitev dodatnih točk na dnevni 

red ni bilo.  

 

V nadaljevanju je županja Mateja Povhe na glasovanje dala naslednji:  

DNEVNI RED:  

1. Pregled in potrditev zapisnika 7. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z 
dne 27. 9. 2023 

2. Pregled in potrditev zapisnika 8. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z 
dne 18. 10. 2023 

3. Pregled in potrditev zapisnika 9. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z 
dne 22. 11. 2023 

4. Mnenje k imenovanju ravnatelja Glasbene šole Trebnje 
5. Dopolnjeni predlog Odloka o proračunu Občine Trebnje za leto 2024  
6. Predlog Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Trebnje za leto 2024 
7. Predlog Načrta ravnanja s premičnim in finančnim premoženjem Občine Trebnje 

za leto 2024 
8. Predlog Sklepa o postopku izvedbe participativnega proračuna v občini Trebnje 

v letu 2024 
9. Predlog Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-

izobraževalnega zavoda osnovna šola Veliki Gaber – skrajšani postopek 
10. Sklep o določitvi višine enkratnega denarnega prispevka za novorojence v Občini 

Trebnje 
11. Predlog Sklepa o manjši notranji igralni površini v javnih vrtcih Občine Trebnje 

za šolska leta 2023/2024, 2024/2025, 2025/2026, 2026/2027 in 2027/2028 
12. Predlog Lokalnega energetskega koncepta Občine Trebnje  
13. Predlog seznanitve s potrjeno investicijsko dokumentacijo Dokumenta 

identifikacije investicijskega projekta (DIIP) in Investicijskega programa (IP) za 
projekt »Izgradnja III. etape I. faze odlagališča nenevarnih odpadkov Deponije 
Globoko« 

14. Seznanitev z izplačilom sredstev iz proračunske rezerve – neurje 18. 7. 2023 in 
požar 13. 9. 2023 

15. Seznanitev s predlogom ZD Trebnje glede organiziranja dežurne službe  
16. Odgovori na svetniška vprašanja 
17. Seznanitev z zapisniki sej delovnih teles Občinskega sveta Občine Trebnje in 

svetov javnih zavodov 
18. Vprašanja in pobude članov sveta  

  

Podatki  o glasovanju:  
Prisotni člani: 16 

ZA so glasovali: 16 

PROTI so glasovali: nihče 

 

 Dnevni red je bil sprejet. 

 

K 1. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Pregled in potrditev zapisnika 7. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z dne 
27. 9. 2023 

 

Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na zapisnik 7. redne seje Občinskega sveta, ki je 
bila dne 27. 9. 2023. 
 

Razprave ni bilo, zato je županja Mateja Povhe na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 
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Zapisnik 7. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z dne 27. 9. 2023 se potrdi. 
   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 17 

 ZA so glasovali: 17 

 PROTI so glasovali: nihče  

  

  Sklep je bil sprejet. 

  

K 2. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Pregled in potrditev zapisnika 8. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z dne 
18. 10. 2023 

 

Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na zapisnik 8. redne seje Občinskega sveta, ki je 
bila dne 18. 10. 2023. 
 

Razprave ni bilo, zato je županja Mateja Povhe je na glasovanje dala naslednji  

SKLEP: 

Zapisnik 8. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z dne 18. 10. 2023 se potrdi. 
   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 18 

 ZA so glasovali: 18 

 PROTI so glasovali:  nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 

 

K 3. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Pregled in potrditev zapisnika 9. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z dne 
22. 11. 2023 

 

Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na zapisnik 9. redne seje Občinskega sveta, ki je 
bila dne 22. 11. 2023. 
 

Razprave ni bilo, zato je županja Mateja Povhe na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 

Zapisnik 9. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z dne 22. 11. 2023 se potrdi. 
   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 18 

 ZA so glasovali: 18 

 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 

 

K 4. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Mnenje k imenovanju ravnatelja Glasbene šole Trebnje 

 

Uvodno obrazložitev predlaganega gradiva je podala ga. Smuk, predsednica Komisije za 
mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, in povedala, da Komisija predlaga Občinskemu 
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svetu, da poda pozitivno mnenje za predlaganega kandidata za ravnatelja Glasbene šole 
Trebnje, g. Javornika.  
Povedala je še, da je Komisija na seji tudi predlagala in sprejela sklep, da se kandidata povabi 
na sejo Občinskega sveta z namenom kratke predstavitve vizije vodenja Glasbene šole 
Trebnje.  
 
V nadaljevanju je g. Javornik podal kratko obrazložitev in vizijo vodenja Glasbene šole Trebnje.  
 
V razpravi je g. Avguštinčič povedal, da ga veseli, da bomo dobili ravnatelja, ki je razvojno 
naravnan in mu zaželel veliko uspehov pri uresničitvi vseh ciljev, ki si jih je zadal.  
 
Ga. Smuk je g. Javorniku zaželela vse dobro pri vodenju Glasbene šole Trebnje, katere temelji 
so dobri. Sedanja ravnateljica je bila predana vodenju. Povedala je, da si želijo, ne glede na 
to, da kandidat ni iz naše občine, da začuti Trebnje kot svojo občino. Tudi sodelovanje z lokalno 
skupnostjo in prebivalci pri vključevanju v življenje Trebnjega je pomembno, saj se pripadnost 
in vezi gradijo dalje. Povedala je še, da je aktivno spremljala delovanje Glasbene šole Trebnje 
v smislu, da so se trudili pomagati, kjer so lahko. Tudi z rezultati so zadovoljni, kadrovskih 
težav tudi ni bilo.  
 
Po kratki razpravi je županja Mateja Povhe na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje podaja pozitivno mnenje k imenovanju Rudija Javornika 
za ravnatelja Glasbene šole Trebnje.   

  

 

 

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 19 

 ZA so glasovali: 19 

 PROTI so glasovali:  nihče 
  

  Sklep je bil sprejet. 

 

K 5. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Dopolnjeni predlog Odloka o proračunu Občine Trebnje za leto 2024  

 

Županja je uvodoma povedala, da je skladno s Poslovnikom potrebno pred začetkom 

obravnave pojasniti, katere pripombe iz javne razprave ter pripombe in predlogi delovnih teles 

sveta so bili upoštevani pri pripravi dopolnjenega predloga proračuna.  

Najprej je županja predala besedo vsem predsednikom odborov, ki so obravnavali dopolnjen 

predlog proračuna.  

 

G. Šalehar, predsednik Odbora za družbene dejavnosti, je povedal, da je odbor gradivo 

obravnaval. Osredotočali so se na zadeve, ki so v njihovi pristojnosti.  

Po kratki razpravi je bilo izpostavljeno, da je v preteklosti odbor že predlagal, da pri 

podeljevanju štipendij uvede tudi štipendija za projekte ali smeri študija, ki so perspektivna za 

kadre v občini Trebnje. Že takrat je bilo pojasnjeno, da je potrebna sprememba pravilnika, ki 

ureja štipendiranje, in ko bo v pripravi, se bodo ta sredstva načrtovala. Odbor je soglasno 

sprejel sklep, da se predlaga Občinskemu svetu sprejem Odloka o proračunu Občine Trebnje 

za leto 2024.  

 

Ga. Moder, predsednica Odbora za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo, je povedala, da se je 

odbor v krajši razpravi osredotočil na področje gospodarstva, turizma in kmetijstva. Sprejet je 

bil sklep, s katerim se predlaga Občinskemu svetu sprejem predlaganega Odloka o proračunu 
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Občine Trebnje za leto 2024, s povečanjem sredstev v višini 10.000,00 EUR na postavki 14009 

Sofinanciranje programov turističnih društev in ustanov in povečanjem sredstev v višini 

10.000,00 EUR na postavki 11007 Podpora stanovskemu in interesnemu povezovanju in 

izobraževanje.  

 

G. Kaplan, predsednik Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo, je povedal, da 

je komisija gradivo obravnavala in predlaga Občinskemu svetu sprejem.  

 

G. Avguštinčič, predsednik Odbora za prostor, infrastrukturo in varstvo okolja, je povedal, da 

je odbor gradivo obravnaval. Vsebinsko so razpravljali o zadevah iz njihove pristojnosti, na 

koncu pa je bil sprejet sklep, da se predlaga Občinskemu svetu sprejem proračuna.  

 

G. Pavlin, predsednik Odbora za proračun in finance, je povedal, da je odbor kot zadnji izmed 

delovnih teles obravnaval predlog proračuna za leto 2024. Občinska uprava je predlog 

predstavila, v krajši razpravi so se dotaknili samih pripomb, ki so bile podane v času javne 

razprave. Občinska uprava je povzela predlagane predloge posameznih odborov in komisij. 

Zanimalo jih je tudi glede interesa po javno-zasebnem partnerstvu glede rekonstrukcije in 

prizidave športne dvorane OŠ Trebnje. Po končani razpravi je odbor sprejel sklep, da predlaga 

Občinskemu svetu sprejem predlaganega proračuna za leto 2024.  

 

Županja je v nadaljevanju povedala, da so bile v času javne razprave prejete pripombe oziroma 

predlogi s strani šestih subjektov. Predloge je ocenila kot konstruktivne, se do predlogov in 

pripomb opredelila, veliko jih je bilo pri pripravi dopolnjenega predloga proračuna tudi 

upoštevanih. 

 

V nadaljevanju je g. Zakrajšek povzel opredelitve občine do predlogov in pripomb.  

 

Županja je v nadaljevanju ugotovila, da k dopolnjenemu predlogu proračuna ni bilo vloženega 

nobenega amandmaja.  

 

V razpravi je g. Kepa povedal, da namerava predlog proračuna podpreti. Glede športne 

dvorane OŠ Trebnje je dejal, da je prav, da se išče tudi zasebne vire financiranja. Povprašal 

je glede cestne infrastrukture, kjer je planiranih 30.000 EUR, kar pa ni veliko denarja za 

rekonstrukcijo ceste v Martinji vasi. Predlagal je, da se v bodoče za ceste nameni več denarja, 

zelo pomembno pa je izgraditi pločnik od MOL do sedanje stavbe Komunale Trebnje, kar je 

predvideno v državnem projektu za izgradnjo krožišča. Če se to ne bo v kratkem izvedlo, pa 

je predlagal, da se sredstva umesti v občinski proračun in občina izgradi ta del pločnika. Tudi 

na Čatežu je potreben pločnik. Kar se tiče vodovoda in kanalizacije na Brezi, naj se investicija 

nadaljuje, vključno z drugo infrastrukturo. Podpira projekt telovadnice v Velikem Gabru, 

predvideva se prijava na javni razpis za leto 2025.  

 

Županja je odgovorila glede projekta rekonstrukcije in prizidave športne dvorane OŠ Trebnje, 

in sicer se od prvega do dopolnjenega predloga proračuna gradivo v tem delu ni spreminjalo. 

Načrtuje se izvedba projekta po modelu javno-zasebnega partnerstva. Za obravnavo ključnih 

dokumentov v postopku javno-zasebnega partnerstva je pristojen občinski svet in nadaljevanje 

sledi v prihodnjem letu.  

 

G. Zakrajšek je odgovoril glede pločnika v obrtni coni. Povedal je, da sta to dva ločena projekta: 

- izgradnja pločnika od MOL do uvoza proti Galaksiji Trebnje – na tem delu je PZI že 

izdelan in so v letu 2024 predvidena sredstva za recenzijo projekta; 
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- izgradnja pločnika od uvoza proti Galaksiji Trebnje do Komunale Trebnje – občina se 

je prijavila na javni razpis ministrstva, kjer pričakujemo nepovratna sredstva; sredstva 

za izvedbo projekta so predvidena v predlogu proračuna za leto 2024, investicija se bo 

izvedla ob pogoju pridobitve nepovratnih sredstev.  

 

G. Longar je povedal, da bo predlagani predlog proračuna za leto 2024 podprl, ker je razvojno 

naravnan, bogat in uresničljiv. Dejal je še, da je proračun prvič geografsko uravnotežen, da 

vsaka krajevna skupnost v občini Trebnje nekaj dobi.  

Povedal je, da sta v NRP proračuna dva velika projekta; rekonstrukcija in prizidava športne 

dvorane OŠ Trebnje in izgradnja športne dvorane v Velikem Gabru v letu 2025. Pojasnil je, da 

sta v Velikem Gabru to dva projekta. Najprej izgradnja nove športne dvorane, nato preureditev 

stavbe obstoječe dvorane za rešitev prostorske stiske učilnic. Na županjo je apeliral, da se 

začne s pripravo dokumentacije že v naslednjem letu. V nasprotnem primeru se ne bo v dveh 

oziroma štirih letih rešilo prostorske stiske šole v Velikem Gabru.  

 

G. Šalehar se je dotaknil vsebine, ki so jo obravnavali pod točko Razno na seji Odbora za 

družbene dejavnosti. Povedal je, da pri pregledu dokumentacije na spletni strani ni strategij s 

področja turizma, kulture, socialnega varstva in športa. V preteklosti so bile narejene, vendar 

so že potekle. Strategije s teh področij so osnova za sprejemanje dokumentov na Občinskem 

svetu. Člani odbora so bili enotnega mnenja, da se pristopi k posodobitvi teh strategij in se 

projekti načrtujejo smiselno.  

 

G. Kaplan je povedal, da so bili člani Gibanja Svoboda v času javne razprave o proračunu 

Občine Trebnje dejavni in so oblikovali kar nekaj predlogov, s katerimi so utemeljevali, kako bi 

bil razvoj občine Trebnje bolj smiseln. Ti predlogi so bili posredovani odgovornim. 

Njihove pripombe se nanašajo na to, da so posamezne postavke predloga proračuna premalo 

pojasnjene in občinski svetniki se težko odločajo ali predlagajo spremembe, če ne vedo, kje 

se bodo kakšna dela izvajala. Primeroma je izpostavil vzdrževanje gozdnih cest. V 

nadaljevanju je povedal, da proračun ne nakazuje dobrih in sprejemljivih rešitev za prihodnost.  

Ne moremo opustiti naprezanja za najpomembnejše naloge in projekte na področju osnovnega 

šolstva, zato bi moralo biti v proračunu vsaj nakazano, kako se bo prostorska problematika na 

področju šolstva reševala v prihodnje, kar pomeni, da bi morali v proračun umestiti izdelavo 

kakšne projektne dokumentacije. Njihovi predlogi na proračun niso bili sprejeti, vendar zaradi 

tega ne bodo glasovali proti, saj menijo, da bi s tem ovirali razvoj tistih področij, ki so jih 

podpirali že v preteklosti, pa tudi zato, ker so skupaj z drugimi in občino odgovorni, da je občina 

razvojno usmerjena.  

Poudaril je, da je potrebno z realizacijo proračuna začeti v mesecu januarju, da bodo zadeve 

vsaj približno dokončane do konca naslednjega leta. V nadaljevanju je povedal, da je proračun 

za leto 2024 nedvomno usmerjen v šport, kar je dobro. Ključno vprašanje pa je, ali je proračun 

realen. Pri načrtovanju proračuna so pomembne prioritete, kot jih čutijo naši občani na 

področju šolstva, zdravstva, kulture. V predvolilnih obljubah so bili sorodnih pogledov, zato so 

v Gibanju Svoboda ponudili sodelovanje in pomoč pri kontaktiranju in komuniciranju z 

ministrstvi in Vlado RS. Žal te pomoči županja ne sprejema, ker meni, da lahko z večino v 

Občinskem  svetu doseže zastavljene cilje. Imeli so več informativnih kontaktov z ministri na 

področjih, ki so za občino aktualne. Vendar samo kontakti niso dovolj, na ministrstvih se je 

potrebno pogovarjati o konkretnih predlogih in načrtih, ki pa jih svetniška skupina ne more 

predstavljati, zlasti če v lokalni skupnosti niso povsem dogovorjeni. 

 

G. Pavlin je pozdravil projekt rekonstrukcije in prizidave športne dvorane OŠ Trebnje. Imel je 

pomislek glede finančne konstrukcije v letu 2025, saj še ni izbran zasebni investitor. Obžaluje 

časovnico pri izgradnji športne dvorane in same rekonstrukcije osnovne šole v Velikem Gabru, 
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saj se ve, da imajo težave s šolsko infrastrukturo in pomanjkanjem šolskih prostorov. Opozoriti 

pa je potrebno tudi na prostorsko stisko vrtca v Velikem Gabru, vožnja nekaterih otrok na druge 

lokacije pa je za nekatere starše velik logistični problem. Podpira izgradnjo pločnika od MOL 

do Komunale Trebnje, saj je varnost peščev na tem delu problematična. Podpira tudi 

povečanje sredstev za investicijsko vzdrževanje lokalnih cest. Nadaljuje naj se rekonstrukcija 

ceste Trebnje–Dobrnič, preko Grmade, saj je cesta prometno obremenjena.  

 

G. Praznik je izrekel opozorilo pripravljavcem proračunov v prihodnje, saj gre za obrazložitve 

in sprotne opredelitve točk proračuna, ki naj bi jih lahko razumela večina občanov, ne da so 

zahtevne za razumevanje celo svetnikom, ki se srečujejo s podatki o realizaciji proračuna 

skoraj vsak mesec. Navedel je nekaj odgovorov, ki so bili posredovani na njihove pripombe v 

razpravi. Prosil je, da se njegove pripombe pri pripravi proračuna vsaj deloma upošteva.  

 

Po končani razpravi je županja na glasovanje dala naslednje 

SKLEP-e: 

I. Sprejme se Dopolnjen predlog Odloka o proračunu Občine Trebnje za leto 2024.  

 

II. Sprejme se Sklep o določitvi višine faktorja G za leto 2024.  

 

III. Sprejme se Sklep o zadolžitvi proračuna Občine Trebnje za leto 2024. 

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 19 

 ZA so glasovali: 19 

 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklepi so bili sprejeti. 

 

K 6. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Predlog Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Trebnje za leto 2024 

 

Uvodno obrazložitev predloga Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Trebnje 

za leto 2024 je podala ga. Zadnik. Predlog Načrta je usklajen s Odlokom o proračunu Občine 

Trebnje za leto 2024. Na kratko je podala obrazložitev glede pripombe, ki je bila dana v javni 

razpravi, glede izločitve parc. št. 1173/2, k.o. Ševnica, iz načrta razpolaganja. Povedala je, da 

ima parcela trenutno še status grajenega javnega dobra in iz tega razloga se je dodala 

opomba, da se bo razpolaganje izvedlo pod odložnim pogojem, da se status ukine, o tem pa 

bo odločal Občinski svet, ko bodo za to izpolnjeni pogoji.  

 

G. Avguštinčič, predsednik Odbora za prostor, infrastrukturo in varstvo okolja, je povedal, da 

odbor predlaga Občinskemu svetu sprejem načrta.  

 

Razprave ni bilo, zato je županja Mateja Povhe na glasovanje dala naslednja 

SKLEP-a: 

I. Sprejme se Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Trebnje za leto 

2024, ki je sestavni del tega sklepa, in obsega načrt pridobivanja nepremičnega 

premoženja in načrt razpolaganja z nepremičnim premoženjem.  

 

II. Skupna vrednost poslov, ki jih Občina Trebnje po predhodni odobritvi OS lahko 

sklene izven veljavnega Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine 

Trebnje za leto 2024, znaša 10 % skupne vrednosti načrta.  
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Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 19 

 ZA so glasovali: 19 

 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklepa sta bila sprejeta. 

 

K 7. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Načrta ravnanja s premičnim in finančnim premoženjem Občine Trebnje za 

leto 2024 

 

Kratko obrazložitev predloga Načrta ravnanja s premičnim in finančnim premoženjem Občine 

Trebnje za leto 2024 je podala ga. Zadnik, pravnica.  

Povedala je, da se v načrtu opredeli pridobivanje premičnega premoženja ali razpolaganje s 

premičnim premoženjem, ki presega vrednost 10.000 EUR. V letu 2024 se predlaga pridobitev 

oziroma nakup motornega vozila.  

 

Razprave ni bilo, zato je županja Mateja Povhe na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 

Sprejme se Načrt ravnanja s premičnim in finančnim premoženjem Občine Trebnje za 

leto 2024, ki je sestavni del tega sklepa.  

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 18 

 ZA so glasovali: 18 

 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 

 

K 8. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o postopku izvedbe participativnega proračuna v občini Trebnje v 
letu 2024 

 

Ga. Grandovec, višja svetovalka v Kabinetu županje, je povedala, da je namen 

participativnega proračuna v občini Trebnje spodbujanje aktivne participacije in vključenosti 

občanov, dvig kakovosti bivanja v lokalnem okolju in krepitev skupnosti. 

Predlagana sredstva, namenjena izvedbi participativnega proračuna v občini Trebnje v letu 

2024, znašajo 50.000,00 EUR in so v veljavnem proračunu za leto 2024 rezervirana na 

proračunski postavki Splošne proračunske rezervacije. 

Za potrebe izvedbe participativnega proračuna v letu 2024 se določi območje na ravni občine 

kot celote. K tej spremembi je vodila ugotovitev, da ob zaključku prvega leta izvedbe v letu 

2023, da določitev treh ločenih območij ni prinesla pričakovanih rezultatov, kajti navedeno se 

izkazuje z ostankom finančnih sredstev namenjenih za izvedbo participativnega proračuna 

oziroma je realizacija okoli 90 %. Temu pritrjuje dejstvo, da več kot je območij, večja je 

možnost, da se zagotovljena finančna sredstva ne realizirajo v celotnem obsegu. Drugi 

pokazatelj skozi izkušnjo izvedbe projekta prvega leta je tudi ta, da velikost posameznega 

območja nima neposredne povezave s številom dejansko oddanih glasov. Ugotavlja se, da 

delitev na tri posamezne enote z namenom decentralizacije nima neposredne povezave z 

možnostjo sodelovanja vseh občanov občine Trebnje pod enakimi pogoji.   
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G. Pavlin, predsednik Odbora za proračun in finance, je povedal, da je odbor gradivo 

obravnaval in po predstavitvi in analizi za leto 2023 so se v razpravi dotaknili predloga, da se 

v naslednjem letu izvede postopek izvedbe na ravni območja občine kot celote in ne po treh 

območjih kot v letu 2023. Po končani razpravi so sprejeli sklep, s katerim se občinskemu svetu 

predlaga sprejem. 

 

G. Kaplan, predsednik Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo, je povedal, da 

je razprava potekala predvsem glede spremembe pri določitvi območja. Prevladalo je stališče, 

da je potrebno poizkusiti z nečim novim, zato je bil predlog sprejet.  

 

V razpravi je g. Longar povedal, da bo predlagani predlog podprl, ideja o ukinitvi območij mu 

je všeč, in sicer iz vidika, da sredstva ne ostanejo. Predlagal je, da se glasovanje opravi na 

drugačen način, saj se mu je zdelo komplicirano.   

 

Županja je odgovorila, da je težko izvesti glasovanje na drugačen način, ker je bistveno, da se 

s sistemom zagotovi, da bodo glasovali samo tisti, ki imajo stalno prebivališče v občini Trebnje 

in pa osebe, ki so starejše od 15 let.  

 

G. Kaplan je povedal, da je realizacija za prvo izvedbo postopka dobra. Dotaknil se je težave, 

ki jo je izpostavil že g. Longar. V naši občini deluje Info točka, in z namenom, da jo občani 

uporabljajo, je bila tudi ustanovljena. 

 

Po končani razpravi je županja Mateja Povhe na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje sprejme Sklep o postopku izvedbe participativnega 

proračuna v občini Trebnje v letu 2024.  

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 19 

 ZA so glasovali: 18 

 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 

 

K 9. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Predlog Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega 
zavoda osnovna šola Veliki Gaber – skrajšani postopek 

 

Ga. Šalehar, vodja Oddelka za družbene in gospodarske dejavnosti, je povedala, da se 

sprememba ustanovitvenega akta predlaga z namenom, da se skladno Pravilnikom o 

spremembah in dopolnitvah Pravilnika o normativih in standardih za izvajanje programa 

osnovne šole doda pravna podlaga za imenovanje mesta pomočnika ravnatelja v Osnovni šoli 

Veliki Gaber, česar veljavni odlok ne predvideva. 

Glede na zadnje spremembe Pravilnika, v katerem je v prvem odstavku 7. člena določba, da 

ravnatelj lahko imenuje pomočnika ravnatelja v osnovni šoli z 12 oddelki, je potrebno uskladiti 

ustanovitveni akt, saj je v Osnovni šoli Veliki Gaber trenutno 17 oddelkov in je izpolnjen pogoj, 

da ravnatelj imenuje pomočnika.  

Ugotovljeno je bilo tudi, da je v aktu v poglavju VI. navedba »VODJA ENOTE VRTCA«, v 

nadaljevanju pa je v 25. členu navedeno, da »enoto vrtca vodi pomočnik ravnatelja, ki ga 

imenuje in razrešuje ravnatelj šole izmed delavcev enote vrtca ….« Glede na ugotovitev, da 
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vrtec vodi pomočnik ravnatelja vrtca, se uskladi še naziv v poglavju VI., in sicer: »POMOČNIK 

RAVNATELJA IN POMOČNIK RAVNATELJA VRTCA PRI ŠOLI«.  

 

G. Šalehar, predsednik Odbora za družbene dejavnosti, je povedal, da je odbor gradivo 

obravnaval in predlaga Občinskemu svetu sprejem.  

 

G. Kaplan, predsednik Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo, je povedal, da 

je komisija gradivo obravnavala, glede na to, da gre za tehnične spremembe, je bil predlog 

sprejet.  

 

Razprave ni bilo, zato je županja Mateja Povhe na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje obravnava predlog Odloka o spremembi Odloka o 
ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Veliki Gaber po 
skrajšanem postopku.  

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 19 

 ZA so glasovali: 19 

 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 

 

Županja Mateja Povhe je na glasovanje dala še naslednji 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje sprejme Odlok o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega 
vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Veliki Gaber.  

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 19 

 ZA so glasovali: 19 

 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 

 

K 10. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Sklep o določitvi višine enkratnega denarnega prispevka za novorojence v Občini 
Trebnje 

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Šalehar, vodja Oddelka za družbene in gospodarske 

dejavnosti. Povedala je, da Odlok o enkratnem denarnem prispevku za novorojence v Občini 

Trebnje določa, da občinski svet ob sprejemu proračuna določi višino enkratnega denarnega 

prispevka za novorojence. Občinskemu svetu se ob sprejemu proračuna za leto 2024 

predlaga, da se višina enkratnega denarnega prispevka za novorojenca ne spremeni in se 

določi v višini 300,00 EUR, enako kot v preteklem letu.  

 

G. Šalehar, predsednik Odbora za družbene dejavnosti, je povedal, da je odbor gradivo 

obravnaval, razprava je bila kratka, sklep je bil sprejet soglasno .  
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G. Kaplan, predsednik Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo, je povedal, da 

je komisija gradivo obravnavala in predlaga Občinskemu svetu sprejem.  

 

Razprave ni bilo, zato je županja Mateja Povhe na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje sprejme Sklep o določitvi višine enkratnega denarnega 

prispevka za novorojence v Občini Trebnje za leto 2024.  

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 19 

 ZA so glasovali: 19 

 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 

 

K 11. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o manjši notranji igralni površini v javnih vrtcih Občine Trebnje za 
šolska leta 2023/2024, 2024/2025, 2025/2026, 2026/2027 in 2027/2028 

 

Ga. Šalehar, vodja Oddelka za družbene in gospodarske dejavnosti, je povedala, da je 

predlagani akt potreben zaradi ureditve pogojev za sprejem maksimalnega števila otrok v 

javne vrtce v občini Trebnje na podlagi veljavnih predpisov. Pravilnik v 19. členu določa velikost 

notranje igralne površine na otroka, ki praviloma znaša 4 m2, vendar ne sme biti nižja od 3 m2. 

S spremembami Pravilnika, ki so v veljavi od 1. 9. 2023, pa so določeni tudi pogoji za 

odstopanje od normativa predpisane igralne površine na otroka. 

V primeru, da bi v vrtcih upoštevali zahtevani normativ, bi v praksi prišlo do velikega števila 

odklonjenih otrok, zato je pristojno ministrstvo v letu 2023 sprejelo spremembe Pravilnika. 

Odstopanje od normativa lahko traja do 1. septembra 2028, vendar mora občina do 1. 

decembra za tekoče leto posredovati pristojnemu ministrstvu sklep o manjši notranji igralni 

površini. 

Predlagan sklep omogoča vrtcem, da v prehodnem obdobju, to je do 1. septembra 2028 

izvajajo nemoten sprejem in vključitev čim večjega števila otrok. 

 

G. Šalehar, predsednik Odbora za družbene dejavnosti, je povedal, da je odbor gradivo 

obravnaval. Glavna pripomba je bila, da med skupino, kjer normativ 3 m2 na otroka ni dosežen, 

spada tudi Vrtec v Dobrniču, ki je bil zgrajen nedolgo nazaj. V nadaljevanju je odbor predlagani 

sklep sprejel in tudi Občinskemu svetu predlagal sprejem.  

 

G. Kaplan, predsednik Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo, je povedal, da 

je komisija gradivo obravnavala, posebne razprave ni bilo. Povedal je še, da je dobro, da se 

prirast v občini Trebnje še naprej spremlja. Komisija je predlagala Občinskemu svetu sprejem 

sklepa.  

 

V razpravi je ga. Moder povedala, da bo predlagani sklep podprla, saj bo tako v vrtec sprejetih 

več otrok, nad zmanjševanjem igralne površine sicer ni navdušena. To je pokazatelj, da se 

občina Trebnje hitro razvija, priseljujejo se mlade družine, zato bo potrebno razmišljati o širitvi 

ali gradnji novih vrtcev.  

 

Po krajši razpravi je županja Mateja Povhe na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 
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Občinski svet Občine Trebnje sprejme Sklep o manjši notranji igralni površini v javnih 

vrtcih Občine Trebnje za šolska leta 2023/2024, 2024/2025, 2025/2026, 2026/2027 in 

2027/2028.   

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 19 

 ZA so glasovali: 19 

 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 

 

K 12. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Lokalnega energetskega koncepta Občine Trebnje  

 

Uvodno obrazložitev predlaganega Lokalnega energetskega koncepta Občine Trebnje je 

podal pripravljalec Aljoša Umek, Envirodual d.o.o.  

 

G. Avguštinčič, predsednik Odbora za prostor, infrastrukturo in varstvo okolja, je povedal, da 

je odbor gradivo obravnaval, pripomb ni bilo, zato se predlaga v sprejem Občinskemu svetu.  

 

V razpravi je ga. Smuk povedala, da se je LEK po 10 letih posodobil zaradi potrebe. Lokalni 

energetski koncept Občine Trebnje je strateški dokument, ki je zelo pomemben. Sama 

predstavitev je bila kratka, dokument je zelo dobro pripravljen. Narejene imamo razne analize, 

ocene in akcijski načrt. Dejala je, da si želi, da se o LEK ne bo razpravljalo spet šele čez 10 

let, ampak, da se o dokumentu razpravlja vsakoletno. Potrebno si je zastaviti konkreten akcijski 

načrt pri katerem bo Občinski svet aktivno sodeloval. Pomembno se ji zdi, da se s tem 

dokumentom seznani tudi druge deležnike, ki so omenjeni v dokumentu. Predlagala je, da se 

analiza možnih ukrepov nadgrajuje, ukrepe pa se aktivno izvaja skozi proračun in naše 

usmeritve v prihodnje.  

 

G. Umek je dodal, da mora občina vsako leto pripraviti poročilo in ga posredovati na pristojno 

ministrstvo o izvedenih ukrepih. Glede stanovanjskega sektorja je odgovoril, da se stanovalce 

lahko osvešča in usmerja na Ensvet pisarne, kjer so na voljo razne subvencije, s katerimi se 

pospeši investicije v učinkovito rabo energije.  

 

G. Kepa je povedal, da je bila v preteklosti narejena dobra poteza, in sicer odločitev za 

daljinsko ogrevanje na biomaso. Zanimalo ga je, kje so zadržki, da se ta sistem ne širi. 

Nekatere manjše občine so energetsko in tudi energijsko samozadostne. Zanimalo ga je, ali 

se razmišlja o prijavi na kakšen razpis. V krizi se je videlo, kako malo je bilo odstopanj pri tem 

energentu z razliko od plina ali elektrike.  

 

G. Kaplan je povedal, da nek načrt mora biti. Spremembe na energetskem področju zahtevajo 

izjemno velike premike; ne samo osveščanje prebivalstva, potrebno bo tudi vpeljati 

spremembe v sami rabi energije. Dejal je, da je na stavbah, ki so v javni lasti, potencial za 

sončne elektrarne. Strateške dokumente bo potrebno spraviti na skupni imenovalec in več 

poudarka dati tudi na ostale zadeve, na primer zbiranje vode. Strinjal se je z go. Smuk, da je 

tovrstna analiza dobra in da se jo dela na letni ravni, ali vsaj bienalno.  

 

G. Zakrajšek je odgovoril na vprašanje g. Kepe glede priključitve dodatnih večstanovanjskih 

objektov na daljinsko ogrevanje. Povedal je, da je razlog z močjo omejena kapaciteta 

kotlovnice. Prvenstveno je bila izgrajena za priklop javnih objektov, hkrati pa omogoča še 
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priključitev večstanovanjskih objektov (Slakova in Gubčeva). V prihodnosti bo možnost 

priklopa le še za bodoči kulturni center na območju Kolodvorske. Glede sončnih elektrarn je 

odgovoril, da si občina v tej smeri želi napredek. Aktivnosti potekajo, podlaga je sprejeti LEK. 

V naslednjem letu pa občina želi priti do strategije vzpostavitve sončnih elektrarn.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    

 

Po končani razpravi je županja Mateja Povhe na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje sprejme Lokalni energetski koncept Občine Trebnje. 

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 19 

 ZA so glasovali: 19 

 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 

 

K 13. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog seznanitve s potrjeno investicijsko dokumentacijo Dokumenta identifikacije 
investicijskega projekta (DIIP) in Investicijskega programa (IP) za projekt »Izgradnja 
III. etape I. faze odlagališča nenevarnih odpadkov Deponije Globoko« 

 

G. Zakrajšek, direktor občinske uprave, je povedal, da je Občinski svet na 7. redni seji 

septembra 2023 s sklepom pooblastil županjo za potrditev investicijske dokumentacije DIIP in 

IP za investicijo izgradnje III. etape I. faze odlagališča nenevarnih odpadkov Deponije Globoko. 

Občinski svet se sedaj seznanja s potrjenim DIIP in IP. 

 

G. Avguštinčič, predsednik Odbora za prostor, infrastrukturo in varstvo okolja, je povedal, da 

je odbor gradivo obravnaval, pripomb ni bilo.  

 

V razpravi je g. Kepa povprašal glede možnosti širitve območja deponije Globoko. Ker se smeti 

odlaga tudi iz drugje, iz tega razloga občani Občine Trebnje plačujejo nižje stroške odvoza 

smeti.  

 

Županja je odgovorila, da se bo potrebno v prihodnje dogovoriti z vsemi štirimi občinami 

ustanoviteljicami o nadaljnji širitvi deponije, saj je sedanja možnost odlaganja do leta 2029. 

Odločitve glede tega bo potrebno sprejeti v kratkem.  

 

Po krajši razpravi je županja Mateja Povhe na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje se seznani s potrjeno investicijsko dokumentacijo DIIP in 

IP za projekt »Izgradnja III. etape I. faze odlagališča nenevarnih odpadkov Deponije 

Globoko«.  

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 19 

 ZA so glasovali: 19 

 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 
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K 14. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Seznanitev z izplačilom sredstev iz proračunske rezerve – neurje 18. 7. 2023 in požar 
13. 9. 2023 

 

Kratko obrazložitev predlaganega gradiva je podal g. Koračin, vodja Oddelka za splošne 

zadeve. Povedal je, da je občina na podlagi vlog občanov in mnenja komisije za ogled škode 

na objektih iz sredstev proračunske rezerve izplačala skupno 2.300 EUR. 

 

Razprave ni bilo, zato je županja Mateja Povhe na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje se seznani z izplačilom sredstev iz proračunske rezerve, 

in sicer:  

- v višini 300,00 EUR za odpravo posledic škode po neurju dne 18. 7. 2023 in  

- v višini 2.000,00 EUR za odpravo posledic škode po požaru dne 13. 9. 2023.  

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 19 

 ZA so glasovali: 19 

 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 

 

K 15. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Seznanitev s predlogom ZD Trebnje glede organiziranja dežurne službe 

 

Županja je uvodoma povedala, da so občine ustanoviteljice 21. 11. 2023 prejele vlogo 

Zdravstvenega doma Trebnje glede organiziranja in financiranja dežurne službe s strani 

lokalnih skupnosti. Ta predvideva, da bi občine ustanoviteljice v letu 2024 sofinancirale 

dežurno službo. Predlagatelj se sklicuje na strokovna izhodišča za prenovo sistema NMP.  

Povedala je, da se je do tega predloga Občina Trebnje opredelila in glede na to, da ta 

strokovna izhodišča za prenovo sistema NMP niso uradna stališča Ministrstva za zdravje, 

temveč zgolj skupinska izhodišča strokovne skupine in kot taka ne predstavljajo ustrezne 

pravne podlage za spremembo financiranja z državne na lokalno raven. V letu 2024 tudi ni 

predvidenih sprememb pri financiranju službe. Zadeva je bila obravnavana tudi na seji Sveta 

zavoda 7. 12. 2023.  

 

V razpravi je g. Ovnik povedal, da je Svet zavoda gradivo strokovne skupine obravnaval in 

glede na to, da ne gre za uradno stališče Ministrstva za zdravje, temveč zgolj izhodišče 

strokovne skupine, je bilo njihovo mnenje enako, kot je mnenje Občine Trebnje. Trenutno ni 

zakonske podlage za financiranje dežurne službe in ni potreb za sofinanciranje iz občinskih 

sredstev.   

 

G. Longar se je pridružil mnenju g. Ovnika. Povedal je, da je Svet zavoda gradivo obravnaval 

na predlog strokovne skupine. Povedal je, da se bodo zadeve do meseca februarja uredile, 

rezultat pa bo viden na seji konec februarja.  

 

G. Pavlin je povedal, da so se svetniki seznanili z mnenjem strokovnega direktorja in mnenjem 

Občine. Zraven je tudi nezavezujoče mnenje skupine za Nujno medicinsko pomoč pri 

Ministrstvu za zdravje, ki naj ne bi bilo uradno stališče Ministrstva za zdravje. Ve se, da je bilo 

v lanskem letu na ministrstvu slišati oziroma so bile izjave ministra glede same reorganizacije 

Nujne medicinske pomoči. Nihče ne ve, kdaj bo ta realizirana, občina pa se mora pripraviti in 
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biti pripravljena, če bo prišlo do ukinitve Nujne medicinske pomoči. ZD Trebnje in ostale občine 

bi s to reorganizacijo izgubile dežurnega zdravnika. Potrebno je stopiti skupaj in na vsak način 

to preprečiti, je zaključil.  

 

Ga. Zupančič je povprašala, glede na to, da je bil ta dokument naslovljen na vse štiri občine 

ustanoviteljice, kakšno je mnenje ostalih treh županov. Tudi, če se predvidi ukinitev nujne 

medicinske pomoči v Trebnjem, je dovolj blizu Trebnjega Ivančna Gorica. Za ostale tri občine 

pa je ta razdalja malo večja in bi se morali še bolj boriti, da ostane enota Nujne medicinske 

pomoči v Trebnjem in da imajo vsi občani nekdanje Občine Trebnje dostopnost do nujne 

medicinske pomoči.  

 

G. Longar je povedal, da je bil prisoten na seji Sveta zavoda. Župan Občine Mokronog - 

Trebelno je zastopal tudi stališče odsotnega župana Občine Mirna, ki sta bila usklajena, njuno 

mnenje je enako kot v Občini Trebnje.  

 

Županja je dodala, da se bodo vse občine borile za to, da se dostopnost do zdravstvenih 

storitev za naše občane ne poslabša.  

 

Ga. Smuk je predlagala sprejem sklepa, da bo sporočilo Občine Trebnje jasno. Ta tema je 

občutljiva in bi lahko vznemirila naše občane. Dejstvo je, da po obstoječem pravilniku, ki se v 

bližnji prihodnosti ne bo spreminjal, Zdravstveni dom Trebnje zagotavlja en tim Nujne 

medicinske pomoči in tim zdravnika specialista, 24-urno dežurstvo. Predlagala je, da se poleg 

seznanitve sprejme dodatni sklep, da so trenutno te storitve dostopne in da bo občina izvedla 

vse aktivnosti, da se zagotovi dostopnost nujnih zdravstvenih storitev v Trebnjem.  

 

Ga. Zupančič je dodala, da je potrebno javnosti pojasniti razliko med nalogami dežurne službe 

in nujne medicinske pomoči. Dežurna služba ne gre na teren, enota NMP pa gre in tega v 

Trebnjem ne smemo izgubiti, je poudarila.  

 

Po krajši razpravi je županja Mateja Povhe na glasovanje dala naslednja 

SKLEP-a: 

I. Občinski svet se seznanja s predlogom ZD Trebnje glede organiziranja dežurne 
službe.  
  

II. Občinski svet ugotavlja, da trenutno v Zdravstvenem domu Trebnje deluje tako 
služba nujne medicinske pomoči kot tudi dežurna služba in zahteva, da se tako 
stanje ohrani tudi v prihodnje.  

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 19 

 ZA so glasovali: 19 

 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklepa sta bila sprejeta. 

 

K 16. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Odgovori na svetniška vprašanja 

 

Odgovori na svetniška vprašanja so bila podana sproti na seji Občinskega sveta.  
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K 17. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Seznanitev z zapisniki sej delovnih teles Občinskega sveta Občine Trebnje in svetov 
javnih zavodov 

 

Člani Občinskega sveta so se seznanili z naslednjimi zapisniki:   

- Zapisnik 9. seje Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja z dne  

6. 12. 2023 

- Zapisnik 5. seje Odbora za gospodarstvo in turizem z dne 12. 12. 2023,  

- Zapisnik 7. seje Odbora za družbene dejavnosti z dne 12. 12. 2023,  

- Zapisnik 8. seje Odbora za prostor, infrastrukturo in varstvo okolja z dne 13. 12. 2023, 

- Zapisnik 8. seje Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo z dne  

13. 12. 2023, 

- Zapisnik 4. seje Odbora za proračun in finance z dne 13. 12. 2023.  

 

K 18. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Vprašanja in pobude članov sveta 

 

G. Longar je čestital županji za enoletno vodenje občine. V nadaljevanju je podal pobudo, da 

se dokumentacija za razširitev prostorske stiske telovadnice v Velikem Gabru začne pripravljati 

čim prej. V nadaljevanju je povprašal, ali Občina Trebnje razmišlja o nekem urbanističnem 

načrtu novogradenj v celi občini. Konkretno je povprašal glede krajevne skupnosti Veliki 

Gaber. Povedal je, da se jim glede na simulacijo novih gradenj obetata kar dve novi vasi s 

približno 20–30 hiš. To bo prineslo potrebo po novem oddelku vrtca, še večjo prostorsko stisko 

v šoli. Ni proti gradnjam, vendar je najprej potrebno zagotoviti ustrezno infrastrukturo. 

 

Županja je odgovorila, da se je smer urbanističnega razvoja začrtala s spremembami OPN, ki 

so bile sprejete v letu 2018. Takrat so bila določena območja po občini opredeljena kot 

območja za gradnjo stanovanjskih sosesk, s predhodno predvideno izdelavo občinskih 

podrobnih prostorskih načrtov. V Velikem Gabru se pripravlja predlog OPPN za stanovanjsko 

sosesko. V fazi izdelave osnutka je občina prejela pripombe javnosti, ki se sedaj preučujejo. 

Strinjala se je z g. Longarjem, da je potrebno širitev stanovanjskih gradenj znotraj večjih ali 

manjših naselij načrtovati sočasno in vzporedno z infrastrukturo. V fazi sprejemanja temeljnih 

prostorskih dokumentov, ki so osnova za nadaljnje prostorsko načrtovanje, je potrebna 

doslednost.  

 

 

Županja Mateja Povhe je sejo zaključila ob 18.49.     

 

 

Seja je tonsko posneta.           

 

 

 

Zapisala: 

Andreja Perc l. r.  

referentka I 

 
Mateja Povhe l. r. 

ŽUPANJA 

  

 


